
Lidköping

PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE

Dag: fredag 14 april 2023
Tid: 9.30 -12.00
Plats: Wennerbergsgården

Närvarande:
Ann-Christine Hagaeus, Ordf
Lisbeth Jansson, Sekr
Kerstin Friberg, V Ordf - frånvarande
Christina Ulfström, Kassör
Svante Johnsson, IT-frågor
Thomas Carlsson, Medlemsmöten - frånvarande
Tore Larsson, Studieansvarig
Reinhold Svensson, medlemsfrågor
Annika Jaldenius/Adjungerad

1. Mötets öppnande
 Ordföranden förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkännes.

3. Föregående protokoll//Lisbeth Jansson
Styrelsen går igenom och godkänner föregående protokoll

4. Rapporter// A-C Hagaeus, Kerstin Friberg, Christina Ulfström
 Ann-Christin redogör för information från Lundsbrunn och Mariestad.  Vår 
kontaktperson på distriktet Lennart Falegård kommer att besöka oss på ett 
styrelsemöte.
 Hemtjänstindex togs upp till diskussion. Vi undersöker om Lidköping köpt in
denna tjänst. Distriktsstyrelsen har fått en erbjudan om att komma och titta på
vårt nya demensboende på Östhaga, Pensionärsrabatten hos Västtrafik togs 
upp. Det kommer i fortsättningen att vara 70-årsgräns i hela länet.
Även det sjunkande medlemsantalet togs upp och hur vi ska vända detta, ett 
förslag var fadderskap. 
Eva Eriksson från förbundet informerade.  Bl.a. togs skillnaderna i avgifterna 
för vård och boende i olika kommuner togs upp.
Brev har inkommit från en medlem och besvaras av Ann-Christin.

5.   Ekonomisk rapport/nuläge // Christina Ulfström
     - Betalningsrutiner
     Christina tog upp att vi har väldigt många verifikat och vi diskuterade om vi  
     kan göra någon förändring. Även behov av att se över städavtalet finns.
     Loomis diskuterades, kostnaden är 158:-/mån + kostnad för varje transaktion.
     Beslut togs därför att i fortsättningen använda insättninsautomaten i  
     Särnmarkshuset istället.     
     Diskuterades också om vi skall fortsätta stå för vissa kostnader. Även frågan
     om eventuell förändring av föreningens placeringar togs upp.

 Inga beslut togs i dessa frågor.   



- Bidragsansökningar
Inget att ta upp   

 6. Medlemsfrågor// Reinhold Svensson
 Nytt medlemssystem kommer. 30 medlemmar har inte betalt och de kommer  
att avslutas. Vi diskuterade också andra frågor kring vårt medlemsregister 
samt inbjudan till80+ träff på Skogshyddan 8 juni.

 7. KPR// Annika Jaldenius (kommer kl 11.00)
Diskussion om vårdfrågor mm och vad som är viktigt för henne att ta upp i 
KPR
Hemtjänstindex tex. är en viktig fråga. Vi gick också igenom lite hur vi ligger 
till här.
Meddelande skall göras till kommunen om vilka frågor som vi önskar ta upp 
senast tre veckor före mötet. Viktigt att vi förankrar detta hos våra 
medlemmar. Tex. tar upp detta på ett medlemsmöte. Vi tog också upp frågan 
om vad våra medlemsmöten skall innehålla.

8. Wennerbergsgården//Tore Larsson
Skåpluckorna i köket kommer att repareras.

 9. Kurser/Studier// Tore Larsson 
 Inget att ta upp.

 10.  Medlemsmöten // Thomas Karlsson, Kerstin Friberg
 - Månadsmöte
 - Cafe 15
 Punkten tas upp på nästa möte

 11. Hemsidan// Svante Johnsson 
 Punkten tas upp på nästa möte

 12. SPF-appen //Svante Johnsson 
 -Mail +användarhjälp
 -Reklam m.m.
 Frågorna tas upp på nästa möte

13. Roller och ansvarsområden
Folkhälsoansvarig, hörselansvarig, Synansvarig, pensionärsrådsansvarig, 
registeransvarig, Webbansvarig, Trafikansvarig, Värvningsansvarig
Dessa frågor kommer att tas upp vid ett senare möte.

14. Kommittemöten?
Punkten tas upp på ett senare möte.

15. Övriga frågor
Inga övriga frågor

Nästa möte: Arbetsmöte fredagen den 5 maj 2023 kl.09.30

Ann-Christin Hagaeus Lisbeth Jansson
Ordförande Sekreterare


